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Socialförvaltningen 

 

FÖRVALTNINGSGRUPP  PROTOKOLL 2025-03-12 

 

Närvarande: 

Arbetsgivarrepresentanter  

Veronica Carstorp Wolgast, 

förvaltningschef, ordförande 

Ingrid Klaus, personalchef 

Lina Blombergsson, avdelningschef 

deltog under punkt 9. 

 

Marcos De Leon, HR-konsult, 

sekreterare 

 

Arbetstagarrepresentanter   

Sandra Qvist, Akademikerförbundet 

SSR 

Gisela Norrman, huvudskyddsombud 

Kommunal 

Per Broman, Vision 

Robert Dragan, huvudskyddsombud 

Vision 

 

Anmält förhinder: 

Sofia Hansson, huvudskyddsombud 

Akademikerförbundet SSR 

Ellinore Aldebring, vårdförbundet, 

Karin Wrannvik, Ledarna och Kristofer 

Pasquier, huvudskyddsombud SACO 

 

 

§1 Godkännande av dagordning samt av justerare.  

Dagordningen godkändes.  

 

§2 Uppföljning av föregående protokoll 

 Protokollet från den 12 februari är justerat och lades till handlingarna. 

 

§3 Balanslista 

Balanslistan gick igenom  

 

§4 Facklig information 

Kommunal: Informerade om att facklig förtroendevald Gisela Norrman flyttar 

sin lokal från Storforsplan-Farsta till Göta Ark-huset på Medborgarplatsen. 

Vidare informerade Kommunal att de påbörjat ett arbete kring friskfaktorer 

tillsammans med sina skyddsombud, där en inventering görs av vilka 

friskfaktorer som finns på respektive arbetsplats inom förvaltningen. 

Avslutningsvis informerades det att Gisela Norrman deltar i en referensgrupp 
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om Stella, den nya delen i IA för rapportering av incidenter som gäller 

arbetsskador bland annat 

Akademikerförbundet SSR: Informerade att en lunchföreläsning med 

socialrättsjurist Monica Engström kommer att hållas den 13 mars. Det 

informerades att Sandra Qvist även nu är utsedd till skyddsombud för 

Stockholms stads socialjour och att förbundet kommer att ordna tårtkalas den 25 

mars för att fira 80 000 medlemmar i Sverige. 

Vision: Informerade om att lokala sektionens årsmöte hölls torsdagen innan, där 

Eva Balok blev ny förtroendevald och Robert Dragan blev omvald för 

ytterligare två år. Vision Stockholms stad har årsmöte den 27 mars. 

 

§5 Anmälda frågor 

Akademikerförbundet SSR hade anmält en fråga till förvaltningsgruppen 

avseende Framtidens socialtjänst: 
 

På stadens intranätssida kring utvecklingsarbetet noterar vi att det finns 

information om att styrgruppen den 6 mars fattat beslut om första linjen. 

Akademikerförbundet SSR:s uppfattning är att förslaget inte samverkats med de 

fackliga organisationerna inför att beslutet fattats. För att få ordning framåt 

lyfter vi därför frågan och framför följande önskemål; 

 

- Akademikerförbundet SSR önskar att arbetsgivaren bildar en 

facklig referensgrupp för det fortsatta stadsövergripande 

arbetet med införande av nya socialtjänstlagen. 
- Akademikerförbundet SSR önskar att frågan framgent 

behandlas löpande i samverkan när det finns ny nödvändig 

information samt inför kommande beslut. 
- Enligt Arbetsmiljölagen 6 kap 4 § ska skyddsombud delta vid 

planering av bland annat nya arbetsprocesser och 

arbetsmetoder. Akademikerförbundet SSR önskar en 

partsgemensam dialog kring hur skyddsombuden på berörda 

stadsdelsförvaltningar görs delaktiga i den fortsatta 

planeringen kring införandet av nya socialtjänstlagen. 
 

Arbetsgivaren svarade att en partsammansatt och facklig referensgrupp har 

bildats samt att beslut av stadsövergripande karaktär ska hanteras i Cesam 

samverkan och tillsammans med PAS.  
 

 

§6 Arbetsmiljö – organisatorisk, social och fysisk 

Sjukfrånvaro rullande 12: 

Sjukfrånvaron rullande 12 månader var 6,05% i januari, jämfört 6,0% med i 

december. Korttidsfrånvaron var 1,89% i januari, jämfört med 1,90% i 

december. 

 

Vidare redogjorde arbetsgivaren för de nya avtalen om företagshälsovård som 

gäller för år 2025. Avtalen avser krisstöd, stöd till medarbetare och 

outplacement och stöd vid misstanke om kränkande särbehandling. En 

diskussion fördes om de olika insatserna utifrån avtalen som går att avropa.  
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§7  Miljöfrågor  

Arbetsgivaren redogjorde för tidigare ställd fråga om hanteringen av textilier. 

Varje verksamhet köper olika tjänster av avfallshantering från olika 

leverantörer, det är dessa leverantörer som ansvarar för att hantera textiler och 

annat avfall enligt gällande regler. 

 

§8 Nämndärenden 

Ärenden inför kommande socialnämnd gicks igenom.  

  

§9 Verksamhet och budget 

Lina Blombergsson informerade om nuläget kring Framtidens socialtjänst och 

implementeringen av den nya socialtjänstlagen, som träder i kraft den 1 juli 

2025. En plan för arbetet och implementeringen presenterades, följt av en 

diskussion i gruppen. 

 

§10 Kompetensutveckling 

 Inga frågor togs upp 

 

§11 Lika rättigheter och möjligheter 

Inga frågor togs upp 

 

§12 Övriga frågor 

Inga frågor togs upp 

 

  

Marcos De Leon  

Sekreterare 



Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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